
Referat fra Hedemændenes ordinære generalforsamling,
torsdag den 25. januar 2024, afholdt i  Hedeland Golfklub,
S t æ r k e n d e v e j  2 3 2 ,  2 6 4 0  H e d e h u s e n e  k l .  1 9 . 0 0

D a g s o r d e n :

1 .  V e l k o m s t
2. Valg af dirigent
3. Bestyrelsens beretning
4. Fremlæggelse af regnskab
5.  Behandling af  indkomne forslag
6.  Fremlæggelse og vedtagelse af  budget,  herunder kontingent
7.  Valg af  medlemmer til  bestyrelsen og suppleanter
8. Valg af revisorer
9 .  E v e n t u e l t

1.  Formand Mogens Nisted byder velkommen til  den ordinære
generalforsamling, som bestod af 28 stemmeberettigede deltagere.

2.  Klaus Hemp vælges som dirigent,  og han kunne konstatere,  at
g e n e r a l f o r s a m l i n g e n  v a r  l o v l i g ,  i d e t  d e n  v a r  r e t t i d i g t  i n d k a l d t .

3.  Mogens Nisted fremlagde bestyrelsens beretning, og den blev
godkendt af forsamlingen, uden kommentarer.

4. Afgående kasserer,  Leif Braunstein, fremlagde regnskabet, som
endte med et mindre overskud, og blev godkendt efter besvarelse af
et par spørgsmål.

5. Der var indkommet et forslag fra bestyrelsen om en
vedtægtsændring i  §4, og forslaget blev vedtaget.



6. Den kommende Kasserer,  Birger Madsen, gennemgik
budgetforslaget for sæson 2024, som på trods af et forventet
u n d e r s k u d  p å  k r .  1 2 . 6 0 0 ,  b l e v  g o d k e n d t  a f  f o r s a m l i n g e n .
Bestyrelsen foreslog et kontingent for sæson 2024 på kr.  600,-,  og
dette blev godkendt.

7 .  V a l g  a f  m e d l e m m e r  t i l  b e s t y r e l s e n :  M i k a e l  H o r u p ,  B i r g e r  M a d s e n  o g
Leif Braunstein var på valg, og de blev alle genvalgt. Valg af
suppleanter Ole Marzec og Ole Nyborg var  på valg,  og blev begge.
g e n v a l g t .

8. Eventuelt Der var gode kommentarer og forslag, fra flere
m e d l e m m e r ,  h v i l k e  t e e s t e d e r  d e r  b ø r  s p i l l e s  f r a  i  v o r e s  t u r n e r i n g ,
samt på ture ti l  fremmede baner.  Der var forslag om eventuelt  at
opstarte en "  short game turnering" så vi  alle kan blive bedre til  den
disciplin.  Et  par medlemmer opfordrede ti l ,  at  vi  fortsat skal  have
fokus på at hjælpe nye medlemmer med at finde spillemakkere i
starten af sæsonen - specielt i  vores 9 hullers række. Medlemmerne
blev opfordret til  at betale for turneringer etc. med Dankort, så vi
undgår alt for mange gebyrer fremover. Leif Braunstein huskede os
p å ,  a t  s t ø t t e  o p  o m  P i n k  C u p " ,  s å  v i  k a n  f å  s a m l e t  p e n g e  s a m m e n
til det gode formål, som kommer både damer og herrer til  gode.

Herefter erklærede ordstyrer Klaus Hemp, generalforsamlingen for
afsluttet, og takkede for god ro og orden.

Refereret af Johnny Villumsen

2 7 . 1 . 2 0 2 4  R e f e r a t e t  e r  g o d k e n d t  a f  d i r i g e n t  K l a u s  H e m p .


